



雪隆广东会馆文教组 主办 《怡保文化历史探索行》

Ipoh History and Cultural Excursion

Organiser: Cultural & Education Sub-committee of The Selangor & Kuala Lumpur Kwang Tung Association



提升会馆会员/部员及家眷对怡保文化历史的认知, 加强各部/组理事, 各部/组员与会员们的凝聚力, 促进乡谊。	宗旨	Objective	Enhance our members' knowledge and understanding about Ipoh's history and culture; improve the cohesiveness amongst the various committees and members of various Sections & our Association Members; encourage fellowship and foster friendship.
精心安排探索行程 + 舒适冷气旅游巴士 + 怡保导览	活动特色	Unique Features	Exclusive Itinerary + Comfortable Air-cond. Tour Bus + Guided tour in Ipoh City.
“闲真别墅” (客家矿家俱乐部)、何人可纪念馆、怡保善学院”孔子庙”、怡保市中心老街、怡保新街场休罗街后巷壁画、二奶三奶巷文化艺术街、旧街场二楼车仔档。	探索对象	Visiting Sites	Ipoh Han Chin Pet Soo (Ipoh Hakka Miners' Club), Ho Yan Hor Museum, Seen Hock Yeen Temple Perak, Ipoh City Centre Old Town, Jalan Sultan Iskandar Mural Art's Lane, Mistresses Lanes of Art & Culture, Ipoh Booth Cart Centre.
2018 年 1 月 7 日, 农历十一月廿一日, 星期日	日期	Date	7 January 2018, Sunday
上午 7 时 15 分前 於 “雪隆广东会馆” 楼下正门口	集合时间及地点	Time & Venue Assemble	By 7.15am at Main Entrance of “The Sel & KL Kwang Tung Association”, 44, Jalan Pudu, 55100 Kuala Lumpur.
上午 7 时 半	出发时间	Departure Time	7.30 am
董事、各部理事、各部部员、各组组长、会员和家眷。	活动对象	Targeted Participants	General Committee Members, Members of the Association/Sections and their family members.
每人 115 令吉 - 包括全程舒适冷气旅游巴士、导游、怡保导览、团体保险、入门票、车内简便早餐、晚餐、每人一瓶饮用水。	团费	Trip Fare	RM115 per person inclusive of Air-cond. Tour Coach with Tour Leader, Guided Tours in Ipoh, Group Insurance, Entrance Tickets, Light Breakfast (in the bus), Dinner, 1 bottle of drinking water per participant.
轻便得体。	衣着服饰	Attire	Smart Casual
身份证、手机、相机、移动电源“充电宝”、轻便雨衣或折叠式雨伞、外套/冷衣、水瓶、书写文具、个人药物等。	须带物品	Must Bring Items	Identity Card, Mobile phone, Camera, Portable Battery (Power Bank), Umbrella or Raincoat, Jacket or Sweater, Drinking water, Pen & Notebook, Personal Medicine etc.
晚上 9 点至 9 点 30 分左右	预算返抵集合地点时间	Estimated Time of Return	Estimated Time of Arrival Back at the Assembly Point : 9.00 - 9.30 pm
打电话/传真/电邮/Whatsapp 通知参加者姓名及携同者人数等。报名表格可从会馆的网页下载报名, 或亲临会馆填交报名表格及付团费。如以电子银行汇款付费, 请联络会馆秘书处 (以下号码)。	报名及付费	Registration & Payment	Registration Form may be downloaded from Association's website. Submit Duly Completed Registration Form to the Secretariat of the Association with full payment. Contact the Secretariat if opt to pay via Electronic funds transfer.

Enquiry & Registration 询问与报名 : www.kwangtung.org.my

Tel 电话-03-2078 4336

Fax 传真-03-2072 9228

Email 电邮- selklkwangtung@gmail.com